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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Doortrekking N41 Dendermonde-Aalst  -  Studie

In 2017 gaf toenmalig bevoegd minister Weyts de opdracht voor een nieuwe studie rond 
de doortrekking van de N41 tussen Dendermonde en Aalst nadat de Raad van State in 
2014 het ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) (incl. plan-MER (milieueffectrapportage)) 
vernietigde. De bevoegde minister trok toen een budget van 700.000 euro uit voor een 
nieuwe studie met betrekking tot de technische ondersteuning.

1. Werd die studie afgerond?

Zo ja, kan ze worden overgemaakt?

2. Welke kosten werden al gemaakt en betaald voor de studie? Graag een overzicht.

3. Werd de impact op het natuurgebied Bellebroek meegenomen in de studie? Aan de 
hand van welke criteria werd de natuurimpact onderzocht?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1637 van 5 september 2023
van MIEKE SCHAUVLIEGE

1. Deze studie werd tot op heden nog niet opgestart. Na een selectie van de 
wegcategorie/functie van de N41 door de vervoerregioraad Aalst zal deze studie 
opgestart worden.

2. Er werden geen kosten gemaakt. 

3. De impact op het natuurgebied Bellebroek zal in het kader van een GRUP en plan-MER 
procedure door deze studie in kaart gebracht worden. De criteria worden bepaald door 
een MER-deskundige, maar doorgaans betreft dit in het kader van een passende 
beoordeling en verscherpte natuurtoets: beschermde diersoorten, eutrofiëring, 
barrièrewerking, biodiversiteit, ecotoopinname ...


